

**Kamer
der Volksvertegenwoordigers**

19 MEI 1949.

WETSVOORSTEL

tot wijziging van artikel 2
van de besluitwet van 28 December 1944,
betreffende de Maatschappelijke Zekerheid.

TOELICHTING

MEVROUWEN, MIJNE HEREN,

Door het verschijnen van het besluit van de Regent gedateerd 29 Maart 1949, betreffende de aanvullende ouderdoms- en overlevingspensioenen, heeft men werkelijk een stap achteruit gedaan in de Maatschappelijke Zekerheid. Inderdaad door het artikel 7 van dit besluit wordt voortaan uitgesloten van het aanvullend pensioen al wie niet *werkelijk* onderworpen is aan de toepassing der besluitwet van 28 December 1944, en voor wie nog geen Koninklijk besluit getroffen is, vermeld in artikel 2 van die besluitwet.

In eerste opzicht kan dit logisch schijnen, dat alwie niet betaalt voor het aanvullend pensioen, er ook niet kan van genieten. Doch wij mogen niet vergeten dat zulke toestand geduld werd in de besluitwet, in afwachting van het verschijnen van Koninklijke besluiten die voor bepaalde loontrekkenden een oplossing zouden brengen. Die uitzondering is niet enig, vermits ook de zieken en de werklozen van dit voorrecht genieten.

Er zou dus kunnen een besluit verschijnen dat weer, ofwel al de loontrekkenden onder de Maatschappelijke Zekerheid zou brengen, of voorlopig een bijdrage zou opleggen waardoor zij onder een deel der Maatschappelijke Zekerheid worden gebracht namelijk wat de pensioenen betreft.

Wij hebben het echter voordeliger gevonden een wijziging te brengen aan de besluitwet om alleen aan Koninklijke besluiten het vaststellen over te laten van de

**Chambre
des Représentants**

19 MAI 1949.

PROPOSITION DE LOI

modifiant l'article 2
de l'arrêté-loi du 28 décembre 1944
relatif à la Sécurité Sociale.

DEVELOPPEMENTS

MESDAMES, MESSIEURS,

La publication de l'arrêté du Régent du 29 mars 1949 relatif aux compléments de pension de vieillesse et de survie constitue réellement un pas en arrière en matière de sécurité sociale. En effet, l'article 7 de cet arrêté exclut désormais du bénéfice du complément de pension quiconque n'est pas *effectivement* assujetti à l'application de l'arrêté-loi du 28 décembre 1944, et pour qui n'a encore été pris aucun arrêté royal auquel fait allusion l'article 2 de cet arrêté-loi.

A première vue, il peut sembler logique que celui qui ne verse pas en vue du complément de pension ne puisse pas en bénéficier. Mais n'oublions pas que l'arrêté-loi tolère cette situation en attendant la publication d'arrêtés royaux qui apporteraient une solution pour des salariés déterminés. Cette exception n'est pas la seule, puisque les malades et les chômeurs jouissent également de ce privilège.

Il faudrait donc que paraisse un arrêté assujettissant à la sécurité sociale un plus grand nombre, ou la totalité des salariés, ou imposant provisoirement une cotisation qui les assujettirait à un secteur de la sécurité sociale, notamment celui des pensions.

Nous avons cependant estimé plus utile d'apporter une modification à l'arrêté-loi, en ne laissant aux arrêtés royaux que la détermination de la base de supputation

basis waarop de 7 % van de lonen zullen berekend worden, zoals vermeld in artikel 4 van de besluitwet.

des 7 % des salaires, ainsi qu'il est dit à l'article 4 de l'arrêté-loi.

K. GOETGHEBEUR.

WETSVOORSTEL

ENIG ARTIKEL.

Op het einde van alinea 2 van artikel 2 van de besluitwet, een alinea toevoegen dit luidt als volgt :

« In afwachting van het verschijnen van deze Koninklijk besluiten, zullen nochtans alle werknemers en werkgevers, door een contract van dienstverhuring verbonden, en die niet vallen onder een speciaal pensioenstatuut, de bijdrage moeten betalen voor het ouderdomspensioen, vermeld in artikel 4 van dezelfde besluitwet ».

PROPOSITION DE LOI

ARTICLE UNIQUE.

Après l'alinéa 2 de l'article 2 de l'arrêté-loi, ajouter un alinéa rédigé comme suit :

« En attendant la publication de ces arrêtés royaux, tous les travailleurs et employeurs liés par un contrat de louage de services et qui ne tombent pas sous un statut spécial de pension, devront payer la cotisation pour la pension de vieillesse ainsi qu'il est dit à l'article 4 du même arrêté-loi ».

K. GOETGHEBEUR,
C. VERHAMME.
